






BOLOGNA, THE CORE OF OUR ITALIAN STYLE.
All our products are conceived, designed, and engineered in our Headquarters in Bologna, Italy, 
from a team of highly talented and creative professionals.



INDEX

  OUR MISSION

01  BECOME YOUR OWN HERO

02 DESIGNED IN BOLOGNA

04 MACRON

05 NUMBERS FOR 2022

05 A COMPANY WITH  

 AN INTERNATIONAL DNA

05 COMPANY CERTIFICATIONS

06 MACRON 4 THE PLANET 

08 OUR HISTORY

10 MACRON TEAMS

12 MY MACRON KIT

155    TECHNICAL INFORMATION

155  INDICATIONS

155  COLOUR CODES 

156  SIZES

157  WASHING INSTRUCTIONS

157  INFO & CERTIFICATIONS

158  FABRICS

160  CREDITS 

13    TOTAL LOOKS 

14     TOTAL LOOK ACADEMY EVO

16     TOTAL LOOK INSPIRE

18       TOTAL LOOK EXCELLENCE

20       TOTAL LOOK VICTORY

22       TOTAL LOOK IMAGINATION

25    RUGBY 

25      CUSTOM MATCH DAY

32      MATCH DAY

41       SOCKS

47    LIGHT  TRAINING

57    TRAINING

69    TRACKSUITS

77       WOMEN TRACKSUITS

81    TECHNICAL UNDERWEAR

92    TRAINING

99    FREE TIME

114      WOMEN FREE TIME

119    JACKETS

130      WOMEN JACKETS

131    ACCESSORIES

133    SOCKS & SHOES

136    BAGS

145    OTHER

150    FIELD EQUIPMENT

3RUGBY 2023



Macron headquarters 

Valsamoggia (Bologna), Italy

Macron is a leading European company in the production and sale of sportswear, operating in five main business areas: teamwear - sportswear  
and accessories for team sports (football, rugby, basketball, volleyball, baseball, handball, futsal, running); merchandising - official kits, free time 
products and accessories for the supporters of the clubs sponsored by Macron; run & train - technical apparel for individual runners and for  
training sessions at the gym; padel - dedicated padel collection accommodating the needs of players at all levels; athleisure - sports inspired  
apparel for leisure time, for those who wish to wear Macron outside pure sporting activities. 
Macron's success derives largely from its ability to interpret the needs and demands of those who practice sport, resulting in the design and 
development of high quality products with enhanced technical features.

MACRON

Macron est leader européen dans la production et la vente de vêtements sportifs, opérant dans quatre domaines d'activité principaux: teamwear 
- habillement et accessoires pour sports collectifs (football, rugby, basket-ball, volley-ball, baseball, handball, futsal, course); merchandising - kits 
officiels, produits pour le temps libre et accessoires pour les supporters des clubs sponsorisés par Macron; run & train - vêtements techniques  
pour coureurs individuels et pour des séances d'entraînement en salle; Padel - une collection dédiée au padel qui satisfait aux besoins des  
joueurs de tous niveaux; athleisure - habillement d'inspiration sportive pour le temps libre, pour ceux qui souhaitent porter Macron même en  
dehors des activités sportives pures. 
Macron doit son succès à la capacité d'interpréter les besoins et les exigences de ceux qui font du sport, en développant des produits  
de haute qualité et technicité.
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300 800 160 11mio >90

MACRON SPORTS HUB

COMPANY CERTIFICATIONS

A COMPANY WITH AN INTERNATIONAL DNA

NUMBER OF EMPLOYEES MULTIBRAND STORES UNITS SOLD SPONSORED PRO CLUBS

AN INTERNATIONAL DNA

Macron, an Italian company with a strong international vocation, is now one 
of the main European players, combining the qualities and skills typical of 
made in Italy apparel products, reflecting a perfect mixture of globalization 
and tradition: an immediate winning combination.

A FAST GROWING COMPANY

From an initial only Italian customer base, Macron now distributes about 20% 
of its products in Italy and the remaining 80% to the rest of the world.  
The turnover has grown significantly year after year: Macron is now one  
of the sportswear brands with the most rapid growth in Europe.

AN INTERNATIONAL DISTRIBUTION

The Company sells its products through an impressive unique retail network 
of 160 mono-brand stores spread across over 35 countries, as well as via over 
800 traditional multi-brand retailers, international distributors, the fan shops of 
professional clubs and via the company’s own e-commerce platform.

AMONG THE TOP TECHNICAL SPONSORS  
IN THE WORLD

Macron is the technical sponsor of over 90 worldwide professional clubs,  
to whom we offer merchandise and a very high-standard service. 

BREEAM
Macron's new headquarters has obtained the BREEAM Excellent 

Certification, one of the best internationally recognised certifications  
of environmental sustainability of buildings.

ISO 9001:2015 
To obtain an official recognition for the constant commitment and 
dedication into every activity of the company, Macron applied for  

and obtained the ISO 9001:2015 certification, following an evaluation  
by an independent body.

NUMBERS FOR 2022

NOMBRE D’EMPLOYÉS MAGASINS MULTIBRAND PIÈCES VENDUES EQUIPES PRO SPONSORISÉE

UN ADN INTERNATIONAL
Macron, une société italienne à l’ADN fortement international, est aujourd’hui 
l’un des principaux player européens réunissant qualité et traditions du 
style italien, associant globalisation et compétence: un mariage qui s’est 
immédiatement révélé être un véritable atout.

UNE REALITÉ EN FORTE EXPANSION
À partir un chiffre d’affaires au début complétement réalisée en Italie, Macron 
distribue aujourd’hui environ 20% de ses produits en Italie et les 80% restant dans 
le reste du monde.  Le chiffre d’affaires à fortement augmenté année après 
année: une des marques de sportswear avec la croissance la plus rapide.

UNE DISTRIBUTION INTERNATIONALE
L’enterprise commercialise ses produits par le bias d’un reseau unique de 
vente qui comprend plus de 160 magasins mono-marque dans plus de 35 
pays, ajouté à plus de 800 revendeurs multimarque traditionnels, distributeurs 
internationaux, fan shop de clubs sponsorisés et également par le bias d’une 
plateforme e-commerce de l’enterprise.

PARMI LES SPONSORS TECHNIQUES LES PLUS 
IMPORTANTS AU MONDE
Macron est sponsor technique de plus de 90 club professionnels dans le monde, 
auxquelles Macron propose des matières et un service de très haute qualité.

BREEAM
Le nouveau siège de Macron a obtenu la certification BREEAM Excellent, 
l'une des plus importantes au niveau international, pour l'évaluation de 

la durabilité environnementale des bâtiments.

ISO 9001:2015 
Afin d'officialiser l'engagement et le dévouement constants face aux 
défis quotidiens de son secteur, Macron a entrepris  un processus de 

certification par le biais d'un organisme indépendant  
et a obtenu la certification ISO 9001:2015.
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150
Trees

2000
Bushes

Rain
Rainwater collection 

for drains 
and irrigation

6
Recharging 

stations

354kw

Solar panels

Scan the QR Code 
and find out more about 
about Macron 4 the Planet

MACRON 4 THE PLANET is the project that sums up the company’s 
commitment to greater environmental sustainability. 
This "green” choice translates into a series of activities and 
best practices that involve all areas of the company, 
from production through to distribution.

ECO PACKAGING
The use of packaging materials has been optimised thanks to 
a reduction in the use of paper/cardboard (FSC certified), the 
introduction of poly bags made of 100% recycled polyethylene, 
and QR codes with instructions for correct disposal.

OF CO
2 
EMISSIONS SAVED FOR CLOTHING PRODUCTION*OF NEW PLASTIC SAVED FOR CLOTHING PRODUCTION*

data updated at 31/12/2022

535,100 kg174,300 kg

*

OUR HOME

L’utilisation de matériaux d’emballage est optimisée grâce à la 
réduction de l’usage du papier/carton (certifiés FSC), à l’emploi de 
sacs en polyéthylène entièrement recyclé et au QR code avec des 
instructions pour leur bonne élimination.

MACRON 4 THE PLANET est le projet qui résume l’engagement de 
l’entreprise pour une plus grande durabilité environnementale. 
L’engagement ‘vert’ se traduit par différentes activités et bonnes pratiques 
impliquant tous les services de l’entreprise, de la production à la 
distribution.



SUSTAINABLE COTTON
The company has joined the “Better Cotton Initiative”, the leading  
non-profit organisation whose aim is to guarantee more sustainable 
cotton production and a better quality of this natural fibre.

ECO FABRIC
Eco-Fabric garments are made with a yarn of 100% recycled polyester 
which is Global Recycled Standard certified: for the production of 
each shirt, 13 half-litre plastic bottles are recycled.

RENYCLE® SOCKS
Textile waste is converted into polymers and subsequently into yarns 
which are used to produce Renycle® socks, offering the same technical 
characteristics, but with significantly better environmental performance.

LONG PRODUCT LIFE CYCLE
Investing in high quality means offering products designed to 
last, both in terms of material and design, in order to reduce 
waste, energy consumption, and harmful emissions.

L’entreprise adhère à la « Better Cotton Initiative », la plus grande 
organisation à but non lucratif dont l’objectif est de garantir une 
culture plus durable du coton et des prescriptions plus strictes pour la 
fibre naturelle.

Les déchets sont transformés en polymères puis tissés pour produire 
des chaussettes Renycle® offrant des caractéristiques techniques 
identiques aux chaussettes traditionnelles mais des performances 
environnementales nettement meilleures.ri.

Les vêtements en Ecotextile sont réalisés avec un fil de polyester 
entièrement recyclé et certifié par le Global Recycled Standard: 13 
bouteilles en plastique de 1,5 l sont recyclées pour produire chaque 
maillot.

Investir dans la qualité signifie offrir des produits conçus pour 
durer, tant en termes de matériaux que de conception, afin de 
réduire les déchets, la consommation d'énergie et les 
émissions nocives.


